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Skickas till: 
Kommunfullmäktige i Österåkers kommun 
Kommunkansliet 
184 86 Åkersberga 

Medborgarförslag 

Förslag (endast ett ämne)* 

"Återtagande"av kommunens enskilda vägar 
Beskrivning* 

Istället för att sänka kommunalskatten alternativt använda sparade medel eller framtida medel föreslår jag att kommunen ser över- och 
planerar återköp av kommunens samtliga vägar. 

"Aterköpen/återtagandet" bör göras i etapper, förslagsvis med början från centrala enskilda vägar och utåt eller från mindre centrala enskilda 
vägar och inåt. De markägare alternativt vägföreningar som önskar få fortsätta kan få fortsatt möjlighet till det om kommunen anser det som 
rimligt. 

Anledning? 
Att några av vägarna ska vara kommunala och några enskilda betyder att många invånare betalar mer för att få bo i kommunen än andra 
kommuninvånare vilket inte är rimligt. Det är inte heller rimligt att "vanliga medborgare ska ansvara för underhåll etc. för vägar och belysning 
vilket de generellt sett inte har någon kunskap om. 

Om ett återtagande av kommunens enskilda vägar inte blir aktuellt önskar jag få information om varför jag, som ingår i en vägförening 
betalar mer för att bo i kommunen än andra. 

Tack på förhand 
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